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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének 2007.  március  hó  20.  napján  14 órai 
kezdettel tartott üléséről.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Szabics József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Mátrai István Művelődési Ház igazgató
Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. ügyvezetője
15 fő érdeklődő

Cséti  Attila polgármester  köszönti  a  képviselő-testület  tagjait,  és  a  megjelent  érdeklődőket.  A testületi  ülést 
megnyitja.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes számban megjelent, a 8 főből 7 fő jelen van. Dr. Kenyeres 
Imre  képviselő  jelezte,  hogy késni  fog  az  ülésről.  Jegyzőkönyv hitelesítőnek  felkéri  Perge  Józsefet  és  Egri 
Antalt. Vállalják-e a feladatot?

Egri Antal alpolgármester: Igen.

Perge József képviselő: Igen.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

71/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat 
a jegyzőkönyv-hitelesítőkre tett javaslat elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  26/2006.(XII.12.)  sz.  Önkorm.  rendelet  11.§  (3)  
bekezdése alapján, a testületi ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítésével

Perge József képviselőt és
Egri Antal alpolgármestert

bízza meg.

Erről értesülnek:
1) Egri Antal alpolgármester
2) Perge József képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai
6) Polgármesteri Hivatal
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Cséti Attila polgármester elmondja, hogy kiküldésre került a napirendi javaslat. A képviselő-testület tagjaitól 
megkérdezi,  hogy  a  napirendi  pontokkal  kapcsolatosan  van-e  valakinek  kérdése,  észrevétele,  módosító 
indítványa?
Módosítás, észrevétel nem érkezett.
Neki van egy módosító javaslata. Elmondja, hogy a 11. napirendi ponttal kapcsolatosan az érintettek ma nem 
tudnak jelen lenni az ülésen, így azt törlésre javasolja.

Molnár János képviselő megkérdezi, hogy tájékoztatást fognak-e kapni az ügyről?

Cséti Attila polgármester válasza: Természetesen.
Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  módosított  napirendet  7  igen,  ellen és  tartózkodó szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

72/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Cséti Attila polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés a képviselő-testület 2007. évi munkatervéről.

Előterjesztő: Cséti Attila polgármester
5. Előterjesztés  Berekfürdő  Község  Képviselő-testületének  2006-2010  közötti  időszakra  szóló 

gazdasági programjára.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

6. Előterjesztés  a  Nagykun  Együttműködési  Társulás  alapító  okiratának,  valamint  a  társult  
önkormányzatok és a társulás együttműködésére vonatkozó megállapodás elfogadásáról.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

7. Előterjesztés TRFC, TEUT pályázatokra.
Előterjesztő: Perge József képviselő

8. A 8/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat  módosítása a kedvezményes fürdőbelépésre jogosultak  
körének meghatározásáról és a kedvezmény mértékéről.
Előterjesztés: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

9. Papír, irodaszer árajánlatok értékelése.
Előadó: Egri Antal alpolgármester

10. Előterjesztés Képviselő-testületi tagok laptop beszerzésére.
Előterjesztő: Egri Antal alpolgármester

11. Előterjesztés a Viktória Büfé bérbeadására.
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

12. „Méhecske”
Előterjesztő: Cséti Attila polgármester

13. Egyéb aktualitások.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal
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N a p i r e n d i     p o n t o k

t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Cséti Attila polgármester: Megadja a szót a képviselő-testület tagjainak.

Perge József képviselő megkérdezi, hogy a Szűcs Imre telek elbirtoklási ügye intézésre került-e?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Igen.

Molnár János képviselő jelzi,  hogy a közmeghallgatással kapcsolatosan szeretne észrevételt tenni az egyebek 
között.

Cséti Attila polgármester megkérdezi, hogy nyílt vagy zárt ülésen?

Molnár János képviselő válasza: Nyílt ülésen.

Cséti Attila polgármester megadja a szót a megjelent érdeklődőknek.

Talabérné Sipos Erzsébet elmondja, hogy a Zöldutat Alapítvány elindított egy fészekhagyó programot. Lényege, 
hogy mozgássérülteknek lakóotthont létesítsenek. Tiszafüreden szeretnék az első ilyen otthont megvalósítani, a 
másodikat pedig Berekfürdőn, ehhez szeretnének ingatlant kapni. Kb. 2000 m2-es területre lenne szükségük. Az 
otthon 12 embernek nyújtana elhelyezést, mely családias jellegű. Továbbá foglalkoztatást is szerveznének 50-60 
főnek. Megkérdezi, hogy van-e arra lehetőség, hogy a lakóotthon Berekfürdőn létrejöjjön?

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a korábbi megbeszélés során a munkahelyről nem esett szó. Ez mit 
takar?

Talabérné Sipos Erzsébet: Egy rehabilitációs intézmény lenne, csökkent munkaképességűeknek biztosítanának 
munkát.  Telefonos  alkatrészek  összeszerelését  végeznék.  Akkor  lesz  gazdaságos,  ha  legalább 50-60  embert 
tudnak alkalmazni. A lakóotthon nem intézmény jellegű lenne. Az épület egy szintes lenne, tetőtér beépítéssel. A 
földszinten  lenne  8  apartman,  4  kétszemélyes  és  4  egyszemélyes,  a  tetőtérben  pedig  3-4  üdülő  apartmant 
alakítanának ki, annak érdekében, hogy az otthont fenn tudják tartani.

Székely László képviselő megkérdezi, hogy a munkahely hol valósulna meg.

Talabérné  Sipos  Erzsébet: A 2000  m2-es  terület  a  lakóotthonhoz  szükséges.  Ha  a  falunak  a  munkahely 
létesítéséhez van ingatlana, vagy épülete, akkor azt igénybe vennék, de nem vásárolnák meg. Az alapítvány csak 
beindítja a munkát, és egy Kht. fogja továbbműködtetni.

Székely László képviselő:  A mozgáskorlátozottak,  akik a  lakóotthonban  fognak lakni,  idetelepülnek állandó 
jelleggel? Állandó lakosok lesznek?

Talabérné Sipos Erzsébet: Igen. Egy folyamatot szeretnének elindítani. Tehát nem egy ilyen otthont szeretnének 
létesíteni, hanem többet.

Cséti Attila polgármester: A lakók magukat látnák el, vagy személyzet is lenne hozzájuk?

Talabérné Sipos Erzsébet: Kiszolgáló személyzetet alkalmaznának, de egyébként a lakók önálló életet élnek.

Cséti Attila polgármester megállapítja, hogy így maga a lakóotthon is munkahelyteremtő lenne.

Talabérné Sipos Erzsébet: Korszerű fűtéstechnikát alkalmaznának, nem szennyezik a környezetet, és kevesebb 
lesz a rezsiköltség is.

Szabics József képviselő megkérdezi, hogy az a plusz 40-50 fő a rehabilitációs munkára hogyan kerülne ide?
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Talabérné Sipos Erzsébet: Az Alapítvány eddig is foglalkozott munkahelyteremtéssel. A lakóotthonban élő 14 
főnek muszáj munkát adni.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy korábban már történt felmérés hasonló témában. A településen 20-30 fő 
van, aki csökkent munkaképességű.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Akár a kistérségben is lehetne gondolkozni a munkahellyel kapcsolatosan. 
Távolabbról is járnak Karcagra is dolgozni.

Talabérné Sipos Erzsébet: Az alapítvány a lakóotthont kifejezetten kerekes-székeseknek létesíti. A munkahelyen 
viszont vannak olyan feladatok, amelyeket ők nem tudnak ellátni. Tehát nem csak csökkent munkaképességűeket 
fognak alkalmazni.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Az  ingatlannal  kapcsolatosan  megkérdezi,  hogy  van-e  valami  olyan 
kikötésük, hogy közel legyen a fürdőhöz? A benti területek igen korlátozott számban vannak.

Talabérné Sipos Erzsébet válasza: Jól megközelíthető legyen.

Körmendiné Baksán Mária képviselő úgy gondolja, hogy az Üveggyárral szembeni terület jöhet szóba.

Cséti Attila polgármester: Az nem távolság, ha jó az út, hiszen csak pár száz méter.
Állásfoglalást kellene hozni, hogy a képviselő-testület elvileg támogatja-e a kérelmet. Utána pedig a Beruházási 
bizottság vizsgálja meg a kérést, a döntés előkészítése érdekében. A bizottság beszerzi a döntéshez szükséges 
igényeket, adatokat.

Székely  László képviselő  megkérdezi,  hogy  a  telken  túl  az  önkormányzattól  valamilyen  támogatási  igény 
felmerült-e?

Talabérné Sipos Erzsébet válasza: Nem.

Perge József képviselő: A telket térítésmentesen kívánják átvenni?

Talabérné  Sipos  Erzsébet: Az  Alapítvány  támogatásként  a  telket  térítésmentesen,  illetve  kedvezményesen 
szeretné megkapni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Mennyire fontos a döntést ma meghozni?

Talabérné  Sipos  Erzsébet: Augusztus-szeptember  körül  szeretnék  az  építkezést  elkezdeni.  Ha  viszont 
Tiszafüreddel rendeződnek a dolgaik, akkor jövő évben kerülne rá sor.

Cséti Attila polgármester határozati javaslata: A képviselő-testület elviekben támogatja a Zöldutat Alapítvány 
kérelmét egy 12 fős lakóotthon létesítését  Berekfürdőn. Ezzel  kapcsolatosan a képviselő-testület  megbízza a 
Beruházási bizottságot a kérdések tisztázására. Határidő: május 31. Felelős: Perge József, a bizottság elnöke.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

73/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a Zöldutat Alapítvány kérelméről.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elviekben támogatja  a Zöldutat  Alapítvány  
(5323 Újszentgyörgy, Szabadság u. 6.) által megvalósítandó, 12 fős lakóotthont. 

A képviselő-testület megbízza a Beruházási és fejlesztési bizottságot, hogy a lakóotthon létesítésével  
kapcsolatos kérdéseket tisztázza.

Határidő: 2007. május 31.
Felelős: Perge József, a Beruházási és fejlesztési bizottság elnöke
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Erről értesülnek:
1) Talabérné Sipos Erzsébet Újszentgyörgy, Szabadság u. 6.
2) Perge József, a Beruházási és fejlesztési bizottság elnöke
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?

Kovács  Ferenc berekfürdői  lakos  javasolja,  hogy  a  képviselőket  osszák  fel  területileg,  és  ha  valakinek 
problémája van, akkor ne a képviselő-testületet keresse meg, hanem a saját képviselőjét.
A kanadai nyárfák kivágását javasolja, mert virágzás során bolyhokat enged ki. Szennyezi a környezetet. 
Nincs kiépítve csatorna. Sokfelé az esőt kiengedik az utcára, ami plusz előidézi a sarat. Budapesten ilyet nem 
lehetett megtenni. Az esővizet mindenki a saját telkén tárolja, locsoljon vele. Ezt meg kellene szüntetni, mert 
útépítésre nincs pénz.
Az üdülőtulajdonosok elöregedtek, meghaltak. Egy-egy fát ültettek az utcára akkoriban, de már most nincs, aki 
gondozza, a fák elfertőződnek. Már meggy nem is terem.
A fürdőben a télen üzemelő medencében sokszor dohányoznak, isznak. 
Hat órakor kiküldték a medencéből a vendégeket.
Az Orgona utcában van egy akna, amit le kellene fedni.
Köszöni a meghallgatást.

Cséti Attila polgármester köszöni. Válaszol a felvetésekre.
A körzetesítéssel kapcsolatosan elmondja, hogy Berekfürdő választásilag egy körzet.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a felosztás megoldható, de bárkit megkereshetnek a lakosok, 
vagy eljöhetnek a testületi ülésre. Ez a képviselő-testület döntésén múlik. Jogilag nincs akadálya.

Kovács Ferenc berekfürdői lakos: Akkor lennének körzetek, és minden körzet kiválasztana egy főt a területükről, 
aki a választáskor képviselné őket, és csak azt a személyt indítanák.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Mindenkinek joga van képviselőként indulni.
Berekfürdő egy körzet. Volt olyan is, amikor fogadóórát tartottak a képviselők, de az nem működött.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a nyárfákat meg fogják nézni.
A  csatornarendszer  kiépítésével  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  a  mai  vezetőségi  ülésen  is  volt  szó  a 
belvízelvezető rendszer hibáinak kiküszöböléséről.  Próbálják megoldani. Berekfürdőn három olyan hely van, 
amely belvízzel veszélyeztetett terület. Először ezt kell megoldani. A Tűzoltó utca és a Gárdonyi Géza utcán lévő 
gócpontot kell először kezelni.

Kovács Ferenc berekfürdői lakos: Tudja, hogy nincs pénz. Nem erről van szó, hanem, hogy a tetőkről lezúduló 
vizet kiengedik az utcára.

Cséti Attila polgármester: A jogszabály szerint az ingatlan tulajdonosa köteles megakadályozni, hogy más telkére 
az  esővíz  átmenjen,  és  a  saját  telkére  kell  visszavezetni.  Ezzel  kapcsolatosan átadja  a  szót  Selmeci  Tamás 
építésügyi előadónak.

Selmeci Tamás építésügyi előadó: Van rá jogszabály. Nem lehet kiengedni az esővizet az utcára.

Cséti Attila polgármester: Köszöni. Jegyző asszony figyelmébe ajánlja a kérdést.
Közterületi beteg fák ápolása, fák karbantartása a Berek Beruházó Kht-ra tartozik. Megkéri Kovács Sándort, 
hogy a következő vezetőségi ülésen térjenek vissza erre a kérdésre.
Medencében való dohányzással, italozással kapcsolatosan átadja a szót Perge Józsefnek.

Perge József képviselő, TESZ vezető: A csapadékvízzel kapcsolatosan javasolja, hogy a jegyző szólítsa fel a 
jogszabálysértőket,  illetve szólítsa fel a lakosokat arra is,  hogy a szennyvízcsatorna hálózatba sem szabad a 
szennyvizet bevezetni.
Tudni kellene pontosan, hogy melyik nap küldték ki a fürdőzőket a medencéből, mert csak így tudja felelősségre 
vonni az ügyeletest. 
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A medencében  való  dohányzással,  italozással  problémájuk  van.  Emiatt  a  vendégkönyvbe  is  beírtak.  Már 
intézkedett. Nehéz egyébként az ilyen vendégekkel bánni.

Cséti Attila polgármester megkérdezi Kovács Ferencet, hogy elégedett-e a válaszokkal?

Kovács Ferenc: Igen. De a fákkal valamit kezdeni kell. Tavaly már jelezni akarta az ÁNTSZ-nek is.

Cséti Attila polgármester: Van-e további kérdés, észrevétel?
Nincs. Rátér a következő napirendi pontra.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Cséti Attila polgármester megkéri Perge Józsefet, hogy majd egészítse ki a beszámolót a fürdővel kapcsolatos 
ismertetőjével.
Február  15-én  volt  kistérségi  ülés.  A  Kunmadarason  lévő  Gyermekek  Átmeneti  Otthona  vezetőjének 
megválasztása volt  napirenden. Egy pályázó volt.  A Kistérségi Tanács nem fogadta el  a pályázatot.  További 
pályázatot írtak ki.
Február  16-án  Kunmadarason  volt  egy  konzultáció  a  Kunmadaras  Kht.  által  elkészített  foglalkoztatással 
kapcsolatosan.  A  projektlistában  Berekfürdő  két  ügyben  érintett.  Az  egyik  a  Karcag-Berekfürdő  közötti 
kerékpárút építése, a másik Berekfürdő gyógyhellyé minősítése.
Február 18-án volt az iskolában a farsang, mely nagyon színvonalas rendezvény volt. Gratulál a szervezőknek és 
a gyerekeknek.
Február  20-án  a  Kistérségi  Projektek  megtárgyalásra  kerültek.  Három  olyan  pályázati  kör  van,  amelyben 
Berekfürdő érdekelt. Van egy ún. kulcsprojekt, amelybe útfelújítás, fürdőfelújítás, szálláshely felújítás, egyéb 
infrastrukturális felújítás, szennyvíztelep bővítés van igényként leadva a régiós tanács felé. A másik 2013-ig 
szóló egészségügyi és szociális pályázati projekt. Lakosságarányosan osztják szét a pénzt. Berekfürdőnek így 31 
millió  Ft-os támogatási  igénye  van beadva iskolabővítés,  orvosi  rendelő bővítésével  egészségház kialakítása 
címen. A költségvetés alapján Berekfürdő a legerősebb. Míg Kenderes 1 egységet képez, addig Berekfürdő 4,5-
öt. Ha valamelyik település lemond, vagy nem tud indulni a pályázaton, annak a támogatását Berekfürdő kapja 
meg. 
Február 21-én volt az ikermedence pótmunkájára benyújtott ajánlatok bontása, valamint a Szivek Hotelben volt 
egy tourinformos értekezlet,  a turisztikai desztinációs pályázattal  kapcsolatosan. A desztináció olyan területet 
jelöl, ahová vendégek érkeznek. Az EU írt ki egy pályázatot, melyre a Tisza-tavi Régió egységesen fog pályázni. 
Ha a régió nyer, akkor ingyenes reklámlehetőséget kapnak a tévében, rádióban, egyéb helyeken.
Február  23-án volt  Kunmadarason a foglalkoztatási  paktum aláírása,  amit  majd a  képviselő-testületnek kell 
megerősítenie.
Február 23-án délután volt a kommunizmus áldozataira való megemlékezés a Művelődési Házban.
Február 26-án Tóth Sándor ingatlan értékbecslővel tárgyalt. Őt bízta meg két ingatlan felbecslésével.
Február  27-én  kiválasztották  a  Tourinform  Iroda  dolgozóját.  Kilencen  jelentkeztek.  Első  körben  5  főt 
választottak ki. Kértek tőlük Berekfürdőre vonatkozóan egy turizmusfejlesztési koncepciót. Három fő adta le a 
koncepciót.  Közben  kiderült,  hogy a  három  főből  2  dolgozik.  A harmadik,  a  legjobb  koncepciót  benyújtó 
pályázót alkalmazták, Kukorda Viktóriát. A Tourinform Iroda főszezonban szombat-vasárnap is működni fog, 
szezonon kívül pedig szombati nyitva tartással, vasárnapi szünnappal fognak üzemelni.
Február  végén  volt  a  FEHOVA kiállítás,  fegyver,  horgász,  vadász  kiállítás.  A horgászok  kiadványa  kelt  el 
leginkább. Ennek pozitív eredménye, hogy pár nappal később már horgászni érkezett egy család Berekfürdőre, 
akik a kiállításon találkoztak először ezzel a lehetőséggel.
Március 1-jén volt a LANA-val szerződéskötés és Mosonyi Csaba ügyvéddel egyeztetés az intézményrendszerrel 
kapcsolatban.
Március 2-án a Termál Egyesület gyűlése volt. Illetve a Sportegyesületnek volt taggyűlése.
Március 5-én az Üveggyár tulajdonosa kért egy egyeztetést. Újabb befektetők érdeklődnek az Üveggyár területe 
iránt.  
Március  8-án  Györfi  Lajossal  tárgyalt  az  ikermedence  dögönyözőjének,  masszázsának  kialakításával 
kapcsolatban. Nehéz a műszaki kivitelezés, de megoldható.
Március 9-én egyeztetett Papp Sándorral és Kocsis Lajossal. Kocsis Lajos említette a Nagykunsági Barangolások 
programot. Berekfürdőről indul egy buszos kirándulás Kunmadaras Kossuth ház, Kunhegyes Kun-kapitányok 
háza, Kenderes Horthy-kastély, Kisújszállás vagy Karcag Lovas-tanya érintésével.
Március 13-án kereskedelmi szálláshelyek tulajdonosaival volt egyeztetés a Művelődési Házban.
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Március  14-én  Kukorda  Vikória,  mint  új  turinformos  tájékoztatta  a  Marketing  és  turisztikai  bizottságot  a 
tapasztalatairól.
Március 15-én volt az I. Berekfürdői Nemzetközi Sakkverseny megnyitója. 65 versenyző és 20 kísérő látogatott 
el  Berekfürdőre.  A verseny 4  napos  volt.  Pozitív  visszajelzések  voltak.  A verseny  fővédnöke  Csom István 
olimpiai bajnok volt. Védnöke pedig Dr. Hajdu Lajos volt, aki március 17-én este fogadást tartott a résztvevők 
részére.  A sakkverseny kistérségi  szintű  volt.  Ez  azt  jelenti,  hogy Karcag  és  Kenderes  is  60-60.000  Ft-tal 
támogatta a rendezvényt, illetve Berekfürdőnek is hozzá kellett járulni 60.000 Ft-tal, és 100.000 Ft a terembérlet 
költsége. A sakkverseny kb. 3-4 millió Ft-ot hozott a településnek, szállásdíjat, boltokat, fürdőbelépőt számítva.
Kéri a képviselő-testületet, hogy támogassa a rendezvényt a 100.000 Ft terembérleti díjjal, és 60.000 Ft pedig a 
szervező Karcagi Sportegyesület Sakkszakosztályának kerüljön kifizetésre, a költségvetés tartalék kerete terhére.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

74/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a I.  Berekfürdői Regionális Sakkverseny támogatásáról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  I.  Berekfürdői  Regionális  Sakkversenyt  
160.000 Ft-tal,  azaz  egyszáz-hatvanezer  forinttal  támogatja,  a  Berekfürdő Községi  Önkormányzat  
2007. évi költségvetésének tartalék kerete terhére.

A képviselő-testület megkeresi a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatás összegéből 
- 100.000 Ft-ot a Thermál Hotel Szivek (Berekfürdő, Hortobágyi út 1.) részére, terembérleti díjra,
- 60.000 Ft-ot a Karcagi Sportegyesület Sakkszakosztálya részére 
kifizetni szíveskedjenek.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy ma a parkgondozói tanfolyammal kapcsolatosan volt egyeztetés.  A 
Regionális  Munkaügyi  Központ  kiírta  a  pályázatot  berekfürdői  székhellyel,  egy  18-20  fős  parkgondozói 
tanfolyamra. Két képző intézet jelentkezett be. Csak munkanélküliek jelentkezhetnek. Várhatóan április 20-án 
dönt a munkaügyi tanács a nyertes pályázóról, és május elején indul a tanfolyam. Lényege, hogy Berekfürdő 5-
600.000 Ft értékű növényt kap ingyen, és a kiültetését, illetve Berekfürdő parkosítását is a tanfolyam résztvevői 
fogják elvégezni, a Berek Beruházó Kht-val egyeztetve.

Molnár János képviselő nagyon örül a parkgondozó tanfolyamnak. Megkérdezi, hogy az elültetett növényeket ki 
fogja gondozni?

Cséti Attila polgármester: A Berek Beruházó Kht. fogja intézni.

Molnár  János képviselő:  Az Üveggyár  iránt  érdeklődő befektetők elképzeléseiről  szívesen hallana.  Szeretné 
tudni, hogy ehhez milyen módon kapcsolódik az önkormányzat?

Cséti Attila polgármester: A zárt ülésen visszatérnek erre a témára. Az önkormányzat résztulajdonos.
Megkéri Perge Józsefet, hogy a fürdővel kapcsolatosan mondja el tájékoztatóját.

Perge József képviselő, TESZ vezető 2007. március 8-án Szolnokon vett részt egy szennyvízelvezető rendszer 
pályázatával kapcsolatos tárgyaláson. 16 település vett részt. Összefogással készítenének egy pályázati anyagot. 
A  szennyvízelvezető  rendszer  tervezését  pályáznák  meg.  Együttműködési  megállapodást  fognak  kötni.  A 
pályázat  Berekfürdőt  érintően  a  szennyvízátemelő  rendszer  korszerűsítésére,  illetve  a  kapacitásnövelésre 
vonatkozna.
2007. március 11-én a Vendégház átadásra került. Március 15-én már vendégeket tudtak fogadni. Az iker-uszoda 
medencékhez kapcsolódóan a gépházban a szerelést a múlt héten kezdték el. Az ikermedence burkolása 75%-os 
készültségben van.
Folytatódott a térburkolat építése. Úgy látja, hogy kb. 2 hetet csúszni fognak.
Elkezdődött az új járda építése is.
Ha minden jól megy, a vezetékek építése is befejeződik péntekre.
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A parkosítást csak akkor tudják elkezdeni, ha a térburkolatok elkészülnek.
Ifj. Hubai Imre kedvezményesen fog biztosítani gyepszőnyeget, melyet április 15-20-a körül szeretne elhelyezni. 
Az egyebekben javaslatot szeretne tenni a régi gépház épületére vonatkozóan.
Eltávolításra került a régi szűrőrendszer, melynek helyén még munkálatok fognak folyni.
Köszöni a meghallgatást.

Molnár János képviselő megkérdezi, hogy a beruházóval kötött szerződésben mi áll a kötbérrel kapcsolatosan?

Cséti Attila polgármester: Ez zárt ülés témája. Egyébként elég komoly kötbér van.
A gyermekmedence közbeszerzési kiírása megjelent. Már érdeklődők is vannak.
Március 15-ére megjelent a Bereki Körkép. 
Karcag  március  29-31-én  Európa  múltunk,  jelünk,  jövőnk  nemzetközi  konferenciát  szervez.  A fő  helyszín 
Berekfürdő. Itt szállásolják el a francia, német, lengyel, szlovák, román és szerb küldöttséget. Polgármesterként 
10-15 percben be kell mutatnia a település múltját, jelenét, jövőjét. 
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Nincs. Rátér a 3. napirendi pontra. Megadja a szót Potornainé Szűcs Katalin jegyzőnek.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző:  2/2007.(I.23.)  –  ÖKIF  program  keretében  fejlesztési  célú  hitel 
igénybevételéről. Ez a 70 millió Ft-os hitelre vonatkozik, mely a gyermekmedence építésére szolgál. A hitelkeret 
már rendelkezésre áll. Annyit vesznek igénybe belőle, amennyire szükség van.
11/2007.(I.23.) – a gyermekmedence kivitelezéséről. Közbeszerzési eljárás lebonyolítására vonatkozik. Tegnap 
jelent meg a Közbeszerzési Közlönyben a kiírás. 
21/2007.(I.23.)  –  Biztosításkötés  Cséti  Attila  polgármester  részére.  A biztosítás  megkötésre  került,  azzal  a 
kiegészítéssel, hogy az a végkielégítésre szolgál. A szerződés tegnap került aláírásra.
29/2007.(I.23.) – a berekfürdői 332 és 333 hrsz-ú ingatlanok elbirtoklásához hozzájárulás. Dr. K. Tóth Andrással, 
Szűcs Imre ügyvédjével, vette fel a kapcsolatot. A szerződés még azért nem került aláírásra, mert az ügyvéd nem 
küldte. 
Két redőnyfelszerelés iránti kérelmet támogatott a képviselő-testület. A támogatás megtörtént.
46/2007.(II.13.)  –  a  termálkutak  gázhasznosításáról.  Megbízást  kapott,  hogy  járjon  utána,  hogy  kötvény 
kibocsátására van-e lehetőség. Amíg a kutak nincsenek bemérve, addig az egész tárgytalan. A kötvények nem 
lehetnek rövid lejáratúak.

Perge József képviselő, TESZ vezető: Elkészültek a mérések. Két alternatíva készül.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző 48/2007.(II.13.) – a JNSZ Megyei Közoktatási Közalapítvány támogatásáról. A 
támogatás átutalásra került.
49/2007.(II.13.)  – gyermekjóléti  szolgálat  ellátását  biztosító családgondozói  munkakör betöltésére beérkezett 
pályázatok elbírálásáról. Április 1-jétől áll munkába a családgondozó, mert a Munkaügyi Központ által akkor 
lesz kiközvetíthető.
55/2007.(II.13.) – a berekfürdői 732 hrsz-ú ingatlan haszonbérbe adásáról. Mekker Árpáddal megkötésre került a 
bérleti szerződés.

Cséti Attila polgármester megkérdezi, hogy a beszámolóval kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így áttér a 4. napirendi pontra.

4. Napirendi pont: Előterjesztés a képviselő-testület 2007. évi munkatervéről.  

Cséti Attila polgármester: A munkaterv javaslat korábban kiküldésre került a testületi  tagok részére. Néhány 
módosító  indítványa  van.  A 6.  pontnál,  a  Beszámoló  a  település  közbiztonsági-,  tűz  és  katasztrófavédelmi 
helyzetéről napirendi ponthoz hívják meg a Karcagi Rendőrkapitányt és a tűzoltóparancsnokot. Illetve kérdezzék 
meg tőlük a szükséges információkat.
A 7. pontnál a támogatott egyesületek beszámolójához tegyék hozzá, hogy melyik évre vonatkozik a beszámoló. 
A költségvetés  készítésekor  bekérték  a  támogatott  egyesületektől,  hogy  mire  használták  fel  a  támogatási 
összeget. Volt, aki csak egy számlát küldött, volt, aki komolyabb beszámolót készített. 
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A 9. pontnál a második napirendi pontként javasolja az adórendeletek felülvizsgálatát.
A 10. pontnál a Beszámoló az Idegenforgalmi és Kulturális Központ 2007. évi tevékenységéről. A napirendi 
pontot kiegészítené azzal, hogy kiemelten a Tourinform és Vállalkozásfejlesztési Iroda működésére. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Elmondja, hogy a munkaterv folyamatosan bővül az adott időszak testületi 
ülésének napirendjeivel. Ez csak egy vázlat.

Perge József képviselő megkérdezi, hogy a 3. pont mikor lesz megtartva? Javasolja, hogy decemberre tegyék át.

Cséti Attila polgármester: A 3. pontot javítsák át a fürdőberuházás helyzetéről szóló beszámolóra. Ami egyébként 
is sorra került a mai napon.
Van-e még valakinek módosító javaslata?
Nincs. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot a módosításokkal együtt 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

75/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a képviselő-testület munkatervének elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2007. évi munkatervét az alábbiak szerint  
fogadja el:

A munkaterv célja:
- meghatározni  azoknak  a  legfontosabb  feladatoknak  az  éves  végrehajtását,  melyet  a  

képviselő-testület a község fejlődése, gondjainak feltárása érdekében előirányzott,
- biztosítani  a  Polgármesteri  Hivatal  és  az  önkormányzat  intézményei  folyamatos  

munkavégzését, a beszámolási és tájékoztatási tevékenységet,
- a választópolgárok tájékoztatása a törvényi előírások és az önkormányzat által  fontosnak  

ítélt kérdésekről és döntésekről.

A képviselő-testület soros üléseit lehetőség szerint minden hónap második keddjén tartja.

I. 
Általános feladatok

A képviselő-testület minden ülésén:
- a  polgármester  tájékoztatást  ad  a  képviselő-testület  két  ülése  közötti  időszakban  tett  

intézkedéseiről, fontosabb eseményekről,
- a  jegyző  tájékoztatást  ad  az  önkormányzat  feladat-  és  hatáskörét  érintő  jogszabályi  

változásokról, új jogszabályokról,
- a  végrehajtásokért  felelősök  jelentést  tesznek  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  

határozatok végrehajtásáról.

1. Az ülés ideje: 2007. január
Napirend: 2007. évi költségvetés tárgyalása.
Előterjesztő: Polgármester
Előkészítésben részt vesz: Jegyző, intézményvezetők, Polgármesteri Hivatal gazdasági csoportja

2. Az ülés ideje: 2007. február
Napirend: Berekfürdő Községi Önkormányzat 2007. évi költségvetésének elfogadása.
Előterjesztő: Polgármester
Előkészítésben részt vesz: Jegyző, intézményvezetők, Polgármesteri Hivatal gazdasági csoportja

3. Az ülés ideje: 2007. március
Napirend:  Beszámoló a fürdőberuházás helyzetéről.
Előterjesztő: Intézményvezető
Előkészítésben részt vesz: Intézményvezető

Készült: 2007. március 20-án Oldalszám: 10/18



4. Az ülés ideje: 2007. április
Napirend: Beszámoló  az  előző  év  költségvetésének  teljesítéséről,  a  pénzmaradvány 

felosztásának jóváhagyásáról.
Köztisztviselői teljesítménycélok meghatározása.
Beszámoló a Polgármesteri Hivatal igazgatási tevékenységéről.

Előterjesztő: Polgármester, jegyző
Előkészítésben részt vesz: Jegyző, intézményvezetők

5. Az ülés ideje: 2007. május
Napirend: Jelentés  a  helyi  gyermekjóléti  és  gyermekvédelmi  feladatok  ellátásáról,  melynek  

keretén  belül  értékelésre  kerülnek  a  gyámhatósági,  gyermekjóléti  és  
gyermekvédelmi  feladatok,  valamint  az  oktatási-nevelési  intézmények  
gyermekvédelmi felelőseinek munkája.
Beszámoló a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda munkájáról.

Előterjesztők:  Jegyző,  gyermekjóléti  szolgálat,  intézmények  gyermekvédelmi  felelőse,  
iskolaigazgató

Előkészítésben részt vesz: Jegyző, intézményvezető, gyermekvédelmi felelősök

6. Az ülés ideje: 2007. június
Napirend: Beszámoló a település közbiztonsági-, tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről.
Előterjesztő: Polgárőrség vezetője, jegyző, rendőrkapitány, tűzoltóparancsnok

7. Az ülés ideje: 2007. július
Napirend: A támogatott egyesületek beszámolója a 2007. évre vonatkozóan.
Előterjesztő: Polgármester, egyesületi vezetők

8. Az ülés ideje: 2007. augusztus
Napirend: Beszámoló a tárgyévi költségvetés I. félévi teljesítéséről.

Beiskolázási, iskolakezdési támogatások meghatározása.
Előterjesztő: Polgármester

9. Az ülés ideje: 2007. szeptember
Napirend: Beszámoló a Település Ellátó Szolgálat tevékenységéről.

Adórendeletek felülvizsgálata.
Előterjesztő: Intézményvezető, jegyző
Előkészítésben részt vesz: Intézményvezető, jegyző

10. Az ülés ideje: 2007. október
Napirend: Beszámoló  az  Idegenforgalmi  és  Kulturális  Központ  2007.  évi  tevékenységéről,  

kiemelten a Tourinform és Vállalkozásfejlesztési iroda működésére.
Előterjesztő: Intézményvezető
Előterjesztésben részt vesz: Intézményvezető, jegyző

11. Az ülés ideje: 2007. november
Napirend: 2008. évi költségvetési koncepció elfogadása.

Tájékoztató a 2007. évi költségvetés III. negyedéves teljesítéséről.
Berekfürdő Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  
önkormányzati rendelet felülvizsgálata.

Előterjesztő: Polgármester
Előkészítésben részt vesz: Jegyző, intézményvezetők, Polgármesteri Hivatal gazdasági csoportja

12. Az ülés ideje: 2007. december
Napirend: Szolgáltatási díjak felülvizsgálata.

Beszámoló a Berek Beruházó Kht. tevékenységéről.
A képviselő-testület munkájának értékelése.
2008. évi munkaterv-tervezet megtárgyalása.

Előterjesztésben részt vesz: Jegyző, intézményvezetők

Ezen  kívül  a  képviselő-testület  rendkívüli  üléseket  is  tarthat,  ha  azt  a  feladatellátás,  hatáskör  
gyakorlása megkívánja, vagy más, időközben felmerülő ok azt kötelezően szükségessé tesz.

Készült: 2007. március 20-án Oldalszám: 11/18



Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

Megérkezett Dr. Kenyeres Imre képviselő.

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Község  Képviselő-testületének  2006-2010  közötti   
időszakra szóló gazdasági programjára.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a korábbi testületi ülésen kiosztásra került a gazdasági program. Az 
1990.  évi  LXV.  törvény 91.§-a  alapján  meg kell  határozni  a  gazdasági  programot.  A gazdasági  program a 
képviselő-testület megbízatásának idejére szól, mely a célkitűzéseket tartalmazza. A programhoz Szabics József 
képviselő készített egy konkrét feladat meghatározást.

Perge József képviselő megkérdezi, hogy nem lehetne ebbe belevenni az intézményrendszer felülvizsgálatát?

Cséti Attila polgármester: Ez egy iránymutatás, hogy merrefelé haladjanak. Az intézményekkel kapcsolatosan 
egyeztetni fog az ügyvéddel. 

Perge  József képviselő  javasolja,  hogy  ehhez  a  gazdasági  programhoz  készítsenek  egy  évekre  lebontott 
munkatervet.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a gazdasági program elfogadását, Szabics József által elkészített 
fejlesztési stratégiával kiegészítve.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

76/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a gazdasági programról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  
LXV. törvény 91.§-a alapján elfogadja a 2006-2010 közötti időszakra szóló gazdasági programot, a  
melléklet szerint.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
4) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont:   Előterjesztés a Nagykun Együttműködési Társulás alapító okiratának, valamint   
a társult önkormányzatok és a társulás együttműködésére vonatkozó megállapodás elfogadásáról.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a Nagykun Együttműködési Társulás Hagyományőrző Társulásként 
működne tovább. Nagykun kulturális és sport hagyományok őrzése, ápolása, rendezvények szervezése lenne a 
feladatuk. Kéri a megállapodás és az alapító okirat módosításának elfogadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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77/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a Nagykun Együttműködési Társulás működtetésére kötött megállapodás és alapító okirat módosításának 
elfogadása.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Nagykun  Együttműködési  Társulás  
működtetésére  kötött  megállapodás  módosítását  –  az  1.  sz.  mellékletben  szereplő  egységes  
szerkezetben  –  valamint  az  alapító  okirat  módosítását  –  a  2.  sz.  mellékletben  szereplő  egységes  
szerkezetben – elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Társult önkormányzatok polgármestere
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

7. Napirendi pont:   Előterjesztés TRFC, TEUT pályázatokra.  

Perge József képviselő, TESZ vezető elmondja,  hogy a CÉDE, TEKI és TEUT pályázatok benyújtására van 
lehetőség.
A CÉDE pályázaton címzett és céltámogatásokra nincs lehetőség pályázni.
A TEUT a szilárd burkolatú utak felújítását támogatja. Ennél lehetőség van a Fürdő út felújítására pályázni.
A  TEKI  pályázatnál  infrastrukturális  beruházásokra,  önkormányzati  tulajdonú  intézmények  fejlesztésére, 
közfürdők korszerűsítésére lehet pályázni.
A szennyvízelvezetésre is lehet pályázni.  Maga az átemelő, a szennyvíztiszító nagy összeg, de az új osztású 
területen ki lehetne építeni átemelő nélkül a szennyvíz hálózatot. A fürdőben a panzió melletti szociális blokkra 
is van építési engedély, amihez 5-6 millió Ft-ot kellene hozzáadni.
A Tisza-tavi régiónál szokott lenni pályázati lehetőség a vizesblokkra.

Cséti Attila polgármester: Ha ebből a pályázati pénzből megépítenék az új gyermekmedencénél a vizesblokkot, 
az a hitelt csökkentené.

Perge József képviselő, TESZ vezető: Céltámogatásokra nem pályázhatnak.

Székely László képviselő: Megkérdezi, hogy a) pontban lévőkre nem lehet pályázni?

Perge József képviselő: Elvi állásfoglalást kellene hozni a testületnek, hogy mely pályázat benyújtását támogatja.

Székely László képviselő: A CÉDE pályázathoz benyújtaná a Polgármesteri Hivatalt.

Cséti  Attila polgármester:  A  képviselő-testület  elviekben  támogatja  a  TEKI,  TEUT,  CÉDE  pályázatok 
benyújtását,  a  TEKI-nél  a  közfürdő  fejlesztését,  a  TEUT-nál  szilárdburkolatú  út  felújítását,  a  Fürdő  út 
vonatkozásában, a CÉDE pályázatnál pedig a Polgármesteri Hivatal felújítását. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

78/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
TEKI, TEUT és CÉDE pályázatok benyújtása.

Berekfürdő Községi Önkormányzat képviselő-testülete elviekben támogatja a TEKI, TEUT, CÉDE 
pályázatok  benyújtását,  a  TEKI-nél  a  közfürdő  fejlesztését,  a  TEUT-nál  szilárdburkolatú  út  
felújítását,  a  Fürdő  út  vonatkozásában,  a  CÉDE  pályázatnál  pedig  a  Polgármesteri  Hivatal  
felújítását. 
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Erről értesülnek:
1) Perge József TESZ vezető
2) Cséti Attila polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi  pont:  A     8/2007.(I.23.)  sz.  Önkorm.  határozat  módosítása  a  kedvezményes   
fürdőbelépésre jogosultak körének meghatározásáról és a kedvezmény mértékéről.

Cséti  Attila  polgármester: Elmondja,  hogy  igyekeztek  minél  szélesebb  körben  kiterjeszteni  azoknak  a 
gyerekeknek a körét, akik kedvezményes fürdőbérletre jogosultakat. Átadja a szót a jegyző asszonynak.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző:  A határozatból  kimaradtak az állami  gondozottak,  akik életvitelszerűen itt 
tartózkodnak, de nem állandó lakosok.

Cséti Attila polgármester javasolja a határozat kiegészítését.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

79/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
a kedvezményes fürdőbelépésre jogosultak körének meghatározásáról és a kedvezmény mértékéről szóló 
8/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat kiegészítéséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  kedvezményes  fürdőbelépésre  jogosultak  
körének meghatározásáról és a kedvezmény mértékéről szóló 8/2007.(I.23.) sz. Önkorm. határozat a)  
pontjának első szakaszának első mondatát az alábbiak szerint egészíti ki.

„Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a községben állandó lakóhellyel rendelkező,  
illetve  a  községben  életvitelszerűen  tartózkodó  állami  gondozott  gyermekek  (ifjúság)  sportolási  
lehetőségeinek támogatása, és az egészséges életmód elősegítése céljából az éves fürdőbelépést 6 éves  
kortól a 24. életévét be nem töltött, nappali tagozaton tanuló diák tanulói jogviszonyának fennállásig,  
továbbá  a  Tatárülés  és  a  Béke  100-as  tanyaközpontban  lakó,  a  berekfürdői  általános  iskolában  
tanuló gyermekek részére ingyenesen biztosítja.”

A határozat további része változatlanul marad.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester 10 perc szünetet rendel el. Szünetet követően, zárt ülés előtt ismerteti a nyílt ülésre 
vonatkozó egyéb napirendi pontot.  

9. Napirendi pont:  Egyebek.  

Javaslat a Berekfürdőből induló kerékpártúra útvonal kialakítására.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy Monori György és Balajti József készített egy javaslatot kerékpártúra 
útvonalra. Az anyag kiküldésre került. Egy elvi állásfoglalást kellene hozni erről. Jelenleg három kerékpáros 
túraközpont  alakult  Berekfürdőn,  gestora  a  Tisza-tavi  régió.  Ez  egy  újabb  vonzerő  lehet  Berekfürdőn.  Két 
javaslatot  tettek.  Az I.  olcsóbb,  a  II.  jelentősebb beruházást  igényel.  Berekfürdő,  Hortobágyi  Nemzeti  Park, 
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Tilalmas érintésével kerülne kialakítva egy útvonal, eligazító táblákkal. Illetve lenne egy tábla a határban, amely 
megjelöli a túraútvonalat.
Javasolja, hogy az I. ütem költségeit szavazzák meg a tartalék keret terhére, és a II. ütem költségére hozzanak 
egy elvi állásfoglalást úgy, hogy a képviselő-testület támogatja a betekintő építését, amennyiben erre pályázati 
lehetőség lesz. Határidő: május 1. A tábla és útjelző karók kihelyezéséért a Kht. a felelős.

Perge József képviselő: Van egy kunhalom, az Orgonda-Szentmiklósi. Azt nem lehetne érinteni az útvonallal? 
Muzeális értéket képvisel. Inkább szánjanak rá több pénzt, de az is legyen benne.
       
Cséti Attila polgármester: Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot  8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, egyhangúlag 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

80/2007.(III.20.) sz. Önkorm. határozat
Berekfürdőről induló kerékpártúra útvonal kialakításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berekfürdőről induló kerékpártúra útvonal  
I. ütemének költségeit (tájékoztató táblák kihelyezése, útjelző karók, útjelző táblák, karók kihelyezése,  
gondozása) – mely összesen 191.500 Ft, azaz százkilencvenegyezer-ötszáz forint – az önkormányzat  
2007. évi költségvetésének tartalék keret terhére vállalja. 

A képviselő-testület a II. ütemében szereplő betekintő építését elviekben támogatja, amennyiben arra  
pályázati lehetőség lesz. 

Határidő: 2007. május 1. 
A tábla és útjelző karók kihelyezéséért felelős: Kovács Sándor, a Berek Beruházó Kht. ügyvezetője

Erről értesülnek:
1) Balajti József és Monori György
2) Kovács Sándor
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Cséti Attila polgármester megjegyzi, hogy a három túraközpont hozzájárulhatna a költségekhez. 

Molnár János képviselő: Úgy érzi, hogy ők már hozzájárultak a kerékpárok beruházásával.

Molnár János képviselő interpellációja.

Molnár János képviselő elmondja, hogy amit el szeretne mondandóját nem támadásként szánja, de nem tud rajta 
túllépni. Polgármester úr néha olyan dolgokat mond, amiről ő is tudja, hogy nem fedi teljesen a valóságot. Volt 
már olyan dolog is, amikor a testületet nem tájékoztatta, viszont nyilvánosan beszélt a falut érintő dolgokról. 
Kéri, hogy ezeket a nyilatkozatokat jobban gondolja át. 
Az  alakuló  ülés  előtti  egyeztetésen,  ahol  a  bizottságokról,  bizottsági  tagokról,  alpolgármesterről  tárgyaltak. 
Felmerült, hogy Perge József legyen az alpolgármester, de kiderült, hogy összeférhetetlenség miatt őt nem lehet 
megválasztani. Erre a polgármester elég furcsán reagált, pedig már tudott a dologról. Fontosnak tartja, különösen 
egy ilyen közösségnél, ahol igen fontos döntések vannak, hogy bizalommal legyenek egymás iránt.
Egy  másik  alkalommal  beszélt  a  tévében  a  polgármester  Berekfürdő  jövőjéről,  ahol  nyilatkozott  bizonyos 
befektetési  lehetőségről.  A testületi  ülésen  erről  nem adott  tájékoztatást.  Ez  azért  is  volt  kellemetlen,  mert 
Karcagon egy rendezvényen kérdezték erről, és ő nem tudott mondani semmit.
A közmeghallgatáson  felmerült  a  polgármesteri  fizetés.  A polgármester  úr  azt  mondta,  hogy  az  ő  bére  a 
minimumon van. Ott  akart  erre reagálni,  mert  a  bér a megadott intervallum közepén van.  Aztán mégis úgy 
gondolta, hogy erről inkább először zárt körben tárgyaljanak. 
Illetve volt még egy dolog, amikor az üdülőtulajdonosok egyesületének volt egy tájékoztatója. Annak a végén 
felsoroltak egy csomó dolgot, hogy amióta az egyesület megalakult, mi minden történt. Többek között az is volt 
benne, hogy Berekfürdőn új kutat fúrtak. Ezt úgy lehet érteni, hogy ez az Egyesület nevéhez kapcsolódik.
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Megjelent a Bereki Körkép. Szerepel benne, hogy kinek, milyen beosztásai vannak, illetve kinek, milyen egyéni 
előterjesztései  vannak.  Pl.  Molnár  János Megbékélés Háza információs tábla  kihelyezése,  Megbékélés Háza 
támogatása.  Ezt  mint  a  Megbékélés  Háza  vezetője  nyújtotta  be,  nem  mint  képviselő.  Perge  Józsefnél 
előterjesztésként  szerepel  az  új  osztású  telkeknél  az  útépítés,  a  karszalagos  rendszer  bevezetése,  2007.  évi 
szolgáltatási díjak. Tudomása szerint ez, mint intézményvezetői kötelesség. Székely László: iskolaszéki tagság 
megválasztása. Ez szintén intézményvezetői kötelesség. Dr. Kenyeres Imre: víziközmű társulás átadás-átvétele. 
Ez,  mint  a  társaság elnökének kötelessége,  nem mint  képviselő.  Erősen félreérthetőek ezek a  dolgok, amik 
nagyon zavarják. Polgármester úrnak mi erről a véleménye?

Cséti Attila polgármester: Igaza van Jánosnak, ha valami gond van, arról beszélni kell. Nyilatkozataiban mindig 
elmondja, hogy Berekfürdőn van a legjobb képviselő-testület, ahol ilyen jó szakmai végzettségűek vannak. 

Molnár János képviselő: Ezt azért mondta el, mert ezeket a dolgokat nem akarja magával cipelni. Nem érdekli, 
hogy  a  konkrét  dolgok  hogy  voltak.  Az  általánosságokról  beszél.  A  döntéseket  fel  kell  vállalni.  Egy 
polgármesternél nagyon fontos, hogy az igazat mondja, és a valót. 

Cséti Attila polgármester: Megkérdezi, hogy hogyan is történt az alpolgármesteri ügy?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Már nem emlékszik pontosan. Az biztos, hogy későn nyomozta ki, hogy Perge 
József nem lehet alpolgármester.

Perge  József képviselő:  Nem erre  kíváncsi  János.  Hétfőn kiderült,  hogy nem lehet  alpolgármester.  Délután 
áthívták Molnár Jánost, hogy vállalja-e. Ő úgy nyilatkozott, hogy nem. De az alakuló ülés előtti egyeztetésen 
pedig úgy tett a polgármester, mintha az egészről nem is tudna.

Cséti Attila polgármester: Azzal kezdte az első napot, hogy elmondta, hogy 13 évig parancsuralmi rendszerben 
dolgozott,  ami  beleivódik  az  emberbe.  Ez  a  polgári  életben  nem megszokott.  Igyekszik  ezeket  a  dolgokat, 
szokásokat  elhagyni.  A tévé nyilatkozattal  kapcsolatosan elmondja,  hogy reklámozni  kell,  hogy ide érdemes 
jönni,  ide érdemes befektetni,  hogy minél  jobbá,  minél  szebbé tegyék a települést.  Elnézést  kér,  hogy nem 
tájékoztatta a befektetésről a testületet, de volt annyi gond a fürdőberuházással,  az átadás-átvétellel. Ezért is 
igyekszik a testületi ülésen lépésről lépésre beszámolni a dolgairól. A pozitív szándék meg van benne.
A polgármesteri bérbe ő sem akart belemenni, de valahogy el kellett csitítani Kóródi Lászlót. Arra emlékezett, 
hogy a bére a minimumon van. Tűzoltóként sem tudta, hogy mennyi a bére, és most sem tudja. Nem az a lényeg, 
hogy mennyi pénzt kap.
Az üdülős hírlevélben lévő felsorolást akkoriban megbeszélték.
Az  újságban  pedig  igyekezett  mindenkinek  az  előterjesztéseit  összeszedni,  hogy  mindenkinél  lássák,  hogy 
dolgozik, függetlenül attól, hogy azt intézményvezetőként, vagy képviselőként teszi.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Egyetért  Molnár  János  felvetésével.  A  közmeghallgatáson  más 
állásfoglalást és értékképviseletet várt. A kóbor állatok a szívügyei. Egy közösség vezetője nem mondhatja azt, 
hogy azért nincsenek a kutyák befogva, mert elromlott az altatópuska.

Egri Antal alpolgármester: Törvény szerint erre megoldás nincs.

Cséti  Attila polgármester:  Hajdúböszörményiek megvettek egy tanyát.  Vállalják a  kutyák elhelyezését,  de a 
tartását nem tudják felvállalni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: A falu ékessége a zöld. Egyre többen kérnek fakivágást. Tanuljanak meg 
nemet mondani. Elég furcsa volt a közmeghallgatáson az oklevelek átadása. Ez inkább eső után köpönyeg volt. 
Az évzárón a tanulókat mindig díjazzák. Nem baj, ha a falu is tud róla, de nem a közmeghallgatáson, hanem egy 
falunapon.  Valóban  beszámol  sok  mindenről  a  testületi  ülésen,  viszont  egyes  dolgok  elmaradnak.  Például 
értetlenül  áll  az  előtt,  hogy  a  Karcagi  Rendőrkapitánnyal  a  saját  helyiségünkben  egyezkedni  kell,  hogy  a 
polgárőrök helyet kapjanak. Az Üveggyár területe iránt is több befektető érdeklődik. Kapjanak róla tájékoztatást. 
Lassú Tibor féle lakópark is megemlítésre került. Ez nem új keletű dolog. Nem kívánja a lakóparkot, mert a 
Berekfürdő elejét nem lenne szabad ezzel elrontani.
Meglepte az Ifjúsági tábor közös működtetése is. Nem baj, ha egyezségre jutnak, de ezeket először meg kellene 
beszélni a testületi tagokkal, hogy egyáltalán elinduljon-e. 

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy a fakivágást ő sem támogatja. Amikor ilyen kérelemmel jönnek, akkor 
mindig kiküldi Kustár Pétert, hogy nézze meg a fát, adjon szakvéleményt. A Közigazgatási Hivatal akár el is 
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marasztalhatja  a  jegyző  asszonyt,  ha  nincs  ilyen  szakvélemény,  hogy  nem  tett  meg  mindent  a  környezet 
érdekében. 
Az óvoda előtti fák kivágása is felvetődött, de ott sem engedélyezték a kivágást.
A fák gallyalása sem úgy történt, ahogy kellett  volna,  de ha nincs ott  Kustár Péter, akkor valószínűleg még 
rosszabb lett volna.
A Karcagi  Rendőrkapitánysággal  bérleti  szerződés  van  a  körzeti  megbízott  irodájára.  Mivel  nekik  bérleti 
szerződésük van, úgy illik, hogy megkérdezzék, hogy az első helyiséget polgárőr irodaként használják. Ettől a 
rendőrség nem zárkózott el. Ezt az ügyet átadta Géricz Tibornak, hogy egyeztessenek.
Az Ifjúsági táborral kapcsolatosan egy kistérségi ülés után beszélt  Dr.  Fazekas Sándorral.  Igen gyér  a tábor 
kihasználtsága. Vendégeket próbálnak közösen idecsalogatni, ami fürdőbelépőt, és az idegenforgalmi adót hoz az 
önkormányzatnak. Csak ennyi volt az egyeztetés.

Körmendiné  Baksán  Mária képviselő:  Évek  óta  törekednek  arra,  hogy  nemzetközi  tábort  működtessenek, 
színvonalas előadásokat hozzanak, és a kutyaügyet nem tudják kezelni. Ez számára elfogadhatatlan. Keresnek 
olyan gazdákat, hogy akiknek nincs kutyájuk, vagy átmenetileg a kutyát be tudják fogni, akkor támogatni kell a 
beoltatást. Az eljárás ellen van kifogása. 

Cséti Attila polgármester: A közterület-felügyelővel már beszélt ez ügyben. Próbáljanak meg valamilyen befogó 
szerkezetet  hozni.  Ha kezes a kutya,  azt  megfogja, és majd elszállítják.  Az altató puskával nem elaltatják a 
kutyát, hanem csak elkábítják.

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Megoldást kell találni.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző:  Visszatérve  az  eredeti  témához.  Kéri,  hogy  információáramlás  legyen 
megfelelő. Illetve a köztisztviselő először hozzáforduljon a problémával, és ha nem tudja orvosolni, akkor együtt 
bemennek a polgármesterhez.

Perge József képviselő csatlakozik az előző dolgokhoz. 2006. október 1-jén, tudomása szerint nem fürdővezető, 
hanem  polgármester  választás  volt  Kéri,  hogy  rajta  keresztül  oldják  meg  a  dolgokat,  ha  lehet,  például  a 
Sportegyesülettel kapcsolatosan. Legyen meg az információáramlás oda-vissza.

Cséti Attila polgármester: 3-4 héttel ezelőtt vezetői ülésen megbeszélték, hogy a Kht. fogja megcsinálni a járdát. 
Most meg jönnek azzal, hogy mit keres a fürdőben a Kht., miért a fürdő számlájára megy a költsége? Ezt a 
feladatot már megbeszélték. Az intézményvezetők ezeket a dolgokat egymás között intézzék el.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Annak idején támogatta Cséti Attilát polgármesterként, aztán hátba támadta, mert 
indult polgármesterként. Végre van egy polgármester, akik mozog a faluban, kimozdul a faluból. Azóta, amióta 
új polgármester van, a Polgármesteri Hivatal is felszabadult. 

Cséti Attila polgármester: A választáskor 1077 fő lakosa volt Berekfürdőnek, most 1114.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Neki ez a rendszer sokkal jobban tetszik.

Szabics József képviselő kéri, hogy fogjanak össze, ne egymással foglalatoskodjanak. Tegyenek meg mindent 
annak érdekében, hogy Berekfürdőt, a fürdőt hozzák fel, és szeretettel gondoljanak majd rájuk, hogy ez a csapat 
tett valamit.

Molnár János képviselő: Egyetért Szabics Józseffel. Ő is így gondolja. Ezért szólt most, és nem akarta tovább 
cipelni, és nem nyilvánosság előtt elmondani. Az emberi oldala érdekli a dolgoknak. Polgármester úr tudja-e úgy 
kezelni a felvetéseit, tudja-e úgy kezelni nyilatkozatait, hogy helyénvalóak legyenek?

Cséti  Attila polgármester:  Kéri  Molnár  Jánost,  ha  olyan  nyilatkozatot  tesz,  ami  nem  egyértelmű,  vagy 
félreérthető, akkor szóljon. Illetve bárkinek bármilyen észrevétele, javaslata, sérelme van, az szóljon nyugodtan. 
Nem az a szándéka, hogy bárki ellen bármilyen negatív dolog legyen. Ő is az előbbre jutásért dolgozik. Ha 
megtudják beszélni, akkor nem marad meg a szálka.

Molnár János képviselő: Köszöni.
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Cséti Attila polgármester az ülés további részében, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12.§ 
(4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el. 
/Zárt ülés jegyzőkönyve csatolva./ Megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét. Az ülést berekeszti. 

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
  polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Egri Antal :/       /: Perge József :/
  alpolgármester             képviselő
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